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Physical Stock Withdrawal 提取實物股票 

 

戶口號碼 A/C No.:  _______________________        客戶名稱 A/C Name:  _________________________ 

 

Withdrawal Instructions 提取指示: 

I/We hereby authorise Homily Worldwide Securities Company Limited to withdraw the following stock in physical form from 
CCASS for my/our behalf, I/We will pay all the charges incurred there-in: 本人/吾等特此授權弘歷環球證券有限公司於 

香港中央結算提取下列實物證券，本人/吾等願意承擔所有相關費用: 

Stock Code 

股票代號 

Stock Name 

股票名稱 

Quantity 

數量 

提取實物股票費用(港幣) 

Physical Stock Withdrawal Fee (HKD) 

    

    

    

 總金額 Total Amount:  

1. Physical stock withdrawal fee will be deducted from the captioned account. 
提取實物股票費用在客戶上述之賬戶扣除。 

2. Client shall send the securities withdrawn from CCASS to be registered in client’s own name before the next book-close date to avoid subsequent claim 
procedures and extra handling fee. 
客戶應在下一次截止過戶日期前盡快從中央結算提取的實物證券以閣下名義登記並進行過戶，以避免相關權益追討程序及額外之手續費。 

3. Please note that client should pick up the requested securities at our office no longer than 7 trading days after our company informs you. Client must 
give another securities withdrawal instruction to us after that period, and the deducted fees are non-refundable. 客戶請於本公司通知可以領取股票

後 7 個交易日內，到達本公司領取。如過期仍未領取，客戶必須重新辦理提取實物股票手續，所扣除費用將不發還。 

4. Please bring back the original form and show your valid identity certificate or I.D. card for verification.  
提取實物證券時請帶回實物證券提取表格之正本及必須出示有效之身份證明文件。 

5. Physical stock withdrawal fee is HKD5 per board lot and minimum fee is HKD200 per physical stock. 
提取實物股票費為每手港幣 5 元，最低收費為每隻實物股票港幣 200 元。 

 
 

______________________________________________________ 
客戶 / 經紀 / 客戶服務部簽署 Signed by Client / AE / Customer Service Dept. 

__________________________________ 
日期 Date:  

 
I/We acknowledge receipt of the above physical shares. 
本人/吾等確認已收妥上列之實物股票。 

Please provide the authorization letter (original copy) if you are unable to collect the above physical shares by person. 
如委託其他人代為提取實物股票，必須出示授權書正本。 

 
______________________________________________________ 
客戶簽署 Signed by Client 

__________________________________ 
日期 Date:  
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